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P R O T O K Ó Ł  Nr  6.2016 

 

Posiedzenia  Komisji Budżetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony 

Środowiska 

 

         odbytego w dniu  24 czerwca 2016  

 

  w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Przewodniczący Komisji 

 

1. JERZY  MOCH     -  /-/ 
 

 Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  MARIAN  TYMECKI    -  /-/ 

 

Członkowie: 

 
3. DANUTA  CHARKO    -  /-/ 

 
4. KRZYSZTOF  POŹNIAK   -  /-/ 

 
5. JUSTYNA  WIETRAK    -  /-/ 
 

 
 

  Sprawdzono 
  Sporządziła : 

                                                                 pod względem merytorycznym  

            24-06-2016 /-/                                                                                                       ( prowadzący obrady ) 

             (data i podpis) 
                                                                                                       /-/  Jerzy Moch 

                    24-06-2016 
                        ( data  ) 
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Porządek posiedzenia Komisji Budżetowo - Rolnej … Nr 6.2016 z dnia               

24 czerwca 2016 r – godz. 9 00 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 29 czerwca 2016 

roku. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

4. Zapoznanie się z postępem robót inwestycyjnych i bieżących w Gminie – 

wyjazd w teren godz. 11 00 . 

 

 

  W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jerzy Moch  –   Przewodniczący 

Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej stronę 

pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – Jodłowska - Wójt Gminy,  

Pani Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy, Pani Jadwiga Dic – Skarbnik 

Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Jerzy Moch, o godzinie 900 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co wobec składu 

Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 
 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i poddał pod 

głosowanie:  

 

Głosowało  -  5 

 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 
 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
 
 
 

Protokół Nr 5.2016 z dnia 16 maja 2016 roku 
 

 
 

Głosowało  -  5 

 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 
5.2016 bez uwag. 
 
 
 

 

Ad. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 
29 czerwca 2016 roku. 

 

 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.149.2015 
Rady Gminy Ustka z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie udzielenia 
przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na 
przebudowę drogi powiatowej Nr 1102G na odcinku Lędowo - 
Modlinek,  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały.  
 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.154.2015 
Rady Gminy Ustka z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie przyjęcia 
„Wieloletniego programu współpracy Gminy Ustka na lata 2016, 
2017, 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”, 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały.  
 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.155.2015 

Rady Gminy Ustka z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie przyjęcia 

„Wieloletniego programu współpracy Gminy Ustka na rok 2016                         

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”, 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt  Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały.  
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 projekt uchwały w sprawie  zgłoszenia Wójta Gminy Ustka 

do Rady Nadzorczej Zakładu Usług Wodnych  Sp. z o.o. z siedzibą                    

w Słupsku przy ul. Szczecińskiej 86, 

 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt  Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 

 
 

 

 
 
 projekt uchwały w wniesienia i objęcie udziałów Spółki 
„Wodociągi Ustka” Sp. z o.o. z siedzibą w Ustce przy ul. Ogrodowej 
14,  

 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII.231.2016 

Rady Gminy Ustka z dnia 20 maja 2016 roku   w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ustka, 

 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt  Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie                   

w trybie bezprzetargowym na okres 15 lat wydzielonej z budynku 

dydaktycznego (Blok „B”) części powierzchni użytkowej, tj. 634,60 

m2  wraz z wydzieloną z działki Nr 1663 powierzchnią 502 m2  oraz hali 

sportowej wraz    z zapleczem, zlokalizowanej na działce Nr 1664, 

położonej w obrębie miasta Ustka przy ul. Darłowskiej 3 b, 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt  Gminy 

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2016 – 2024, 

 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 
2016 rok, 

 
 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
zatwierdzonego Uchwałą Nr XXVIII.333.2013 Rady Gminy Ustka                           
z dnia 24 maja 2013 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru położonego                
w obrębie geodezyjnym Przewłoka  w gminie Ustka, 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

 
 

 projekt uchwały  w sprawie nadania nazw ulic                                           

w miejscowości Przewłoka, 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 

 

 
 
 projekt uchwały w sprawie zmiany statutu sołectwa Grabno, 

 

 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła trzy projekt uchwał dotyczące zmian statutów  zgodnie                                           

z uzasadnieniami. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie zmiany statutu sołectwa Zimowiska, 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 

 

 
 
 projekt uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw Gminy 
Ustka, 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie wezwania Rady Gminy Ustka przez 

Pana /*/ do usunięcia naruszenia prawa poprzez uchylenie § 5 ust. 2 

i ust. 3 Uchwały Nr XIII.142.2015 Rady Gminy Ustka  z dnia 27 

listopada 2015 roku w sprawie ustalenia stawek opłaty miejscowej     

w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej poboru, 

 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  5 

 

Za   -  5 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 

 

 
 
 
 projekt uchwały w sprawie  ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

o określonej pojemności, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- po sezonie powołamy zespół z udziałem przedstawicieli przedsiębiorców celem 

wypracowania wspólnych rozwiązań. 

 

 
 
Przedstawiciel LOT 

- stwierdził, iż wcześniejsze kalkulacje stawek sporządzone przez Gminę 

zawierają błędy w założeniach, przeliczeniach, a nie ujednolicenie odpowiednich 

danych spowodowało zafałszowanie. Następnie przedstawił uwagi i wnioski 

dotyczące kalkulacji nowych stawek za wywóz odpadów komunalnych od 

przedsiębiorców sporządzonych na podstawie danych przekazanych przez Urząd 

Gminy zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. Uważam, że  przedsiębiorcy  

są pokrzywdzeni. Należy przyjrzeć się systemowi jak go uszczelnić, ustalić 

sposób kontroli i jak wszystkiego dopilnować. Pani Wójt wspomniała o wspólnej 

Komisji, to jest słuszne, by rozmawiać, by nikt nikogo nie krzywdził, by 

przedsiębiorcy nie powątpiewali, a Gmina nie ustalała takich wysokich stawek  

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- zwrócimy się na piśmie o potwierdzenie, czy jest możliwość ważenia 

pojemników sprzętem ZGK. Uważam, że największy problem jest                                             

z przedsiębiorcami sezonowymi, ponieważ nie zależy im na współpracy,                             

a uzyskaniu jak największych zysków. Trudno jest znaleźć wyjście, które 

usatysfakcjonuje obie strony. Zwiększenie kontroli spowoduje dodatkowe 

zatrudnienie i wygeneruje koszty, które wejdą w stawkę. Przed nami cały czas jest 

kwestia budowy Pszok-u. Na dzień dzisiejszy dajemy możliwość dowożenia 

odpadów do Pszok-u . Przedsiębiorca ma możliwość odwiezienia na Pszok np. 

wymiany kilkudziesięciu łóżek lub więcej w ramach obowiązujących stawek. Jest 

to koszt, który ponosi Gmina, a którego nie da się skalkulować. Jest umowa z 

firmą wywozową, że jeżeli ktoś zadeklarował sortowanie odpadów, a wystawia 

pojemnik z odpadami mieszanymi, to pojemniki nie będą odbierane. 

 

 

 

Radna Justyna Wietrak 

- Pan przedstawia swoje kalkulacje, a Urząd swoje. Obu stronom wszystko się 

zgadza.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- zawsze zakłada się pewien procent błędu, który odbywa się kosztem którejś ze 

stron. My chcielibyśmy by, to było kosztem przedsiębiorców, a przedsiębiorcy, 

by był to koszt Gminy. Zasadą jest, że system powinien się zbilansować, by nikt 

do niego nie dokładał.  

 

 

 

Radna Justyna Wietrak 

- co będzie jeżeli  tak jak wynika z wyliczeń przedstawiciela LOT Gmina zarobi ? 

  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- Gmina nigdy nie zarobi na systemie dopóki nie wybuduje Pszok-u. Jeżeli 

będziemy mieli zakończoną inwestycję wówczas możemy mówić o ewentualnych 

rozliczeniach i w kolejnym roku w przypadku nadwyżki pomniejszyć stawkę.   

 

 

Przedstawiciel LOT 

- trochę mnie rozczarowało, to co mówi Pani Wójt. Pani Wójt mówi ogólnie, jakie 

są zagrożenia, a ze względu na różne okoliczności stawki nie mogą być obniżone. 

Ja się opieram na liczbach. Jest to jedyna matematyczna metoda, na której trzeba 

się opierać. Nadwyżka powstanie, a Gmina może jej nie wykazywać do czasu 

wybudowania Pszok-u.   Dlaczego winę mają ponosić przedsiębiorcy? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- proszę uszanować to, że ja muszę dbać o całą Gminę, a nie o interesy 

przedsiębiorców. Gmina skredytowała przedsiębiorców. Szanuję poglądy 

wszystkich, tylko pytanie – dlaczego chociaż raz przedsiębiorcy nie mogą 

skredytować Gminy?  

 

 

 

 

Przedstawiciel LOT 

- należy przekazać komunikat, że są takie stawki, ponieważ Gmina chce by 

przedsiębiorcy skredytowali inwestycję. Pani Wójt nie można tak mówić, 

ponieważ jest to krzywdzące.  Nie zgadzam się z tym absolutnie.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- uważam, że zadaniem Rady jest podjąć stosowne decyzje w tym temacie. Część 

przedsiębiorców jest nieuczciwa, ponieważ deklaruje segregację, a nie segreguje. 

Oddaje  np. 1 pojemnik odpadów segregowanych, a 10 niesegregowanych.  

 

 

 

Radny Marian Tymecki 

- to samo jest z mieszkańcami, którzy deklarują, że będą segregowali odpady,                      

a ich nie segregują.  

 

 

 

Przedstawiciel LOT 

- poprzednią uchwałę podejmowaliście Państwo o złą kalkulację. Apeluję, by 

ponownie przeanalizować kalkulację. Ja bardzo proszę o nową kalkulację. 

 

 

 

Obrady Komisji opuścił przedstawiciel LOT i Jerzy Moch Przewodniczący Komisji. 
Dalsze prowadzenie obrad przejął Marian Tymecki Zastępca Przewodniczącego 
Komisji.  
 

 

Sylwia Konon Kierownik Referatu ds. Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Odpadami i Rolnictwa 

- przedstawiła wyliczenia nowej stawki za gospodarowanie odpadami  

 pojemnik 110/120 l  - odpady segregowane 13 zł,  niesegregowane  26 zł, 

 pojemnik 240 l     - odpady segregowane 26 zł,  niesegregowane  52 zł, 

 pojemnik 1100 l      -  odpady segregowane 130 zł, niesegregowane 260 zł 

 pozostałe stawki zostaną dostosowane do zastosowanej obniżki. 

Wyliczenia nowej stawki opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

 

 

Radny Marian Tymecki 

- jeżeli podejmiemy uchwałę, którą zaskarżą przedsiębiorcy, a Wojewoda uchyli 

uchwałę, to jakie my poniesiemy konsekwencje? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- po dopełnieniu procedury będziemy znali już rzeczywiste  koszty i na kolejny 

rok  stawka nie byłaby podwyższana, a ewentualna  nadwyżka byłaby 

przeznaczona na budowę PSZOK-u.   

 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Zastępca Przewodniczącego 

Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem 

wyżej zaproponowanych stawek. 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 

 

 
 
 

Ad. 3.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- sprawa oświetlenia. Zgodnie z wieloletnim programem oświetleniowym w ciągu 

2 lat mają być wykonane wszystkie zadania oświetleniowe, które były zgłaszane 

przez radnych i sołtysów z danych miejscowości.  Jest podpisana umowa, która 

wygaśnie w roku 2018. Należność z tego tytułu  w 2017 roku wynosi ok.  990 tyś 

zł, a w 2017 ok. 580 tyś zł. By ponieść standard usługi oświetleniowej zachodzi 

konieczność rozwiązania obowiązującej umowy i zawrzeć nową na 4 lata. 

Należność z tytułu nowej umowy na realizację zadań w Gminie Ustka wyniesie   

4 mln zł plus dotychczasowe zobowiązania. Należy mieć świadomość, że spłata  
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zobowiązań wobec /*/ będzie płatna w wysokości ok. 1.392.000 zł miesięcznie                  

z wydatków bieżących przez okres trwania umowy tj. 4 lata.  

 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- zadanie zostanie ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Należy mieć 

świadomość, że o taką kwotę będzie mniej wydatków bieżących. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- za inwestycją przemawia to, że realizacja będzie o wiele szybsza niż                                                

w przypadku wykonawstwa przez Gminę. Wybudowany majątek będzie 

własnością /*/. Natomiast /*/ będzie płacić do Gminy podatki. Dodatnim 

aspektem jest to, że rozwiązując umowę i podpisując ją na 4 lata, dodatkowe  2 

lata jest ta sama stawka za konserwację urządzeń.    

 

 

Komisja akceptuje kierunek działań przedstawiony przez Panią Wójt. 
 

 

 

 

Zastępca Przewodniczącego  Komisji przedstawił korespondencje, która 

wpłynęła do Komisji tj.: 

 

 

 
/*/   

- zwraca się o dotację w kwocie 2.500 zł na realizację zadania publicznego 

„Kampania Czyste Plaże 2015 – XVII edycja” w okresie od 01 lipca 2016 roku 

do 28 września 2016 roku - odzysk aluminiowych puszek po napojach. 

 

 

 

 

Komisja opiniuje negatywnie w/w wniosek. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko jak 
wyżej. 
 
 
 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących pism: 
 

 
1. Pismo właścicieli działek Nr 211 obręb Duninowo w sprawie pomocy                  

w zakresie projektu i budowy infrastruktury technicznej – zbiorczej sieci 

kanalizacyjnej oraz oświetlenia ulicznego. 

 

2. Pismo Pana /*/ dotyczące sprzeciwu podjęcia Uchwały Nr XV,189.2016 z 

dnia 12 lutego 2016 roku w sprawie uchwalenia m.p.z.p. w zakresie realizacji 

inwestycji celu publicznego – budowy stacji 110/15 kV GPZ Rowy oraz budowy 

napowietrznej dwutorowej linii 110 kV.   

 

3.  Wojewoda Pomorski przekazał zawiadomienie o sposobie załatwienia 

skarg Pana /*/ na Radę Gminy Ustka  z dnia 12  lutego i 27 kwietnia 2016 roku 

uznając skargi za bezzasadne. 

 

4. Pismo radnej Danuty Kaleta kierowane do Wojewody Pomorskiego,                

w którym domaga się dymisji kierownika Wydziału Prawnego  i Nadzoru oraz 

prawnika z uwagi na niewłaściwe rozstrzygnięcie skargi na działania Wójta 

Gminy Ustka. 

 

5. Wójt Gminy przekazał sprawozdanie  z realizacji programu współpracy za 

rok 2015 o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
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6. WSA w Gdańsku przesłał Postanowienie o odrzuceniu skargi  Pani /*/ na 

Uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 27 sierpnia 2015 roku Nr X.98.2015                                 

w przedmiocie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiącej mienie komunalne 

gminy.  

 

7. WSA w Gdańsku przesłał Postanowienie o umorzeniu postępowania ze 

skargi  Wojewody Pomorskiego na Uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia                             

30 listopada 2011 roku Nr XIII.132.2011 w przedmiocie zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie Gminy Ustka.  

 

8. Wojewoda Pomorski przekazał zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego, w sprawie stwierdzenia nieważności § 29 Uchwały Nr 

XVIII.231.2016 Rady Gminy z dnia 20 maja 2016 roku w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy. 

 

9. Pismo 6 mieszkańców Charnowa wzywające do usunięcia naruszenia 

prawa zaistniałego w związku z podjęciem Uchwały Nr XV,189.2016 z dnia 12 

lutego 2016 roku w sprawie uchwalenia m.p.z.p. w zakresie realizacji inwestycji 

celu publicznego – budowy stacji 110/15 kV GPZ Rowy oraz budowy 

napowietrznej dwutorowej linii 110 kV.   

 

10. Skarga Pana /*/ na działanie Wójta Gminy Pani Anny Sobczuk – 

Jodłowskiej dotycząca sposobu prowadzenia postępowania administracyjnego 

znak: GEO.6830.8.10.2014.DA. 

 

 

 

Radna Justyna Wietrak 

1) – zabrać duży kosz na odpady z ul. Plażowej w Rowach. 

2) – wykosić boisko w Rowach. 

 

 

Na obrady Komisji powrócił Jerzy Moch Przewodniczący Komisji. 
 
 

 

Ad. 4.  Zapoznanie się z  postępem robót inwestycyjnych                                 
i bieżących w Gminie – wyjazd w teren godz. 11 00 
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Zgodnie z porządkiem obrad Komisja udała się w teren celem zapoznania się 

z realizacją inwestycji Gminy Ustka w 2016 roku zgodnie z wykazem zadań 

stanowiącym zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

W wyniku lustracji terenowej Komisja zapoznała się ze stanem 

prowadzonych inwestycji na terenie Gminy i pozytywnie zaopiniowała ich 

bieżącą realizację. Harmonogram prac i stopień ich realizacji 

jest  satysfakcjonujący. 

 

 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                  

o godz.  14 15   zamknął  posiedzenie Komisji Rady Gminy.  

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 

 

 

 

 

              Przewodniczył: 

Protokołowała                  Przewodniczącego Komisji 

/-/ Grażyna Frankiewicz      /-/  Jerzy Moch   

 

 

 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


